
Technische vragen
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Commissie griffier: Lars van der Linden

Datum antwoord :

Vragen:
Op pagina 18 en 19 staat beschreven dat er een lift in het stadhuis komt en 
de toegankelijkheid met het GAB bekeken wordt. 

1. Wordt naast de toegankelijkheid ook de doorgankelijkheid van het 
stadhuis met het GAB bekeken? En zo ja, wat wordt er bekeken? 

2. Wordt er een Minder Validentoilet gerealiseerd die voldoet aan 
afmetingen, zodat deze bruikbaar is voor rolstoelafhankelijke 
bezoekers, i.p.v. dat deze voldoet aan de minimale voorgeschreven 
afmetingen? 

3. Wordt de verlichting en contrasten van kleuren aangepast, zodat het 
stadhuis ook toegankelijk en doorgankelijk is voor bezoekers met 
visuele beperkingen? 

Antwoorden:

1. Antwoord:
Ja, we betrekken het GAB waarbij we ook naar de doorgankelijkheid 
kijken en de kansen die er zijn om doorgang in het monument waar 
mogelijk te verbeteren. 

2. Antwoord:
In de uitwerking van het plan onderzoeken we of een minder 
validentoilet die voldoet aan de minimale afmetingen kan worden 
gerealiseerd in het monument.  

3. Antwoord:
De wijze waarop de verlichting bijdraagt aan contrasten maakt 
onderdeel uit van de GAB advisering, de wijze waarop kleur hierin een 
rol speelt vraagt om nader onderzoek. Het gaat om historische 
interieurs in een monument, hiervoor is nader onderzoek nodig.


